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§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare, tid för justering 

Dagordningen godkändes. Till justerare utsågs ordförande Kerstin 

Järneberg och ledamoten Ove Martinsson. Justering sker torsdag 17 

november. 

 
§ 2 Anmälan av protokoll från föregående sammanträde  

Protokollet från rådets sammanträde den 10 oktober 2011 anmäldes. 

 
§ 3 Dagens gäst:  Cecilia Rivard om byggnation i stadsdelsområdet 

Förvaltningens planeringssekreterare Cecilia Rivard berättade och visade 

bilder från aktuella bygg- och utvecklingsprojekt i stadsdelsområdet. De 

övergripande styrdokument som ligger till grund för utvecklingen är 

framför allt den nya översiktplanen, Söderortsvisionen och Tyngdpunkt 

Farsta, där Farsta framhålls som en av knutpunkterna i södra Stockholm. 

De boendedialoger som genomförs inom ramen för Söderortsvisionen är 

ett sätt att samla in synpunkter och idéer från medborgarna i 

stadsdelsområdet. 

 

Rådet tackade Cecilia för en intressant presentation. 

 
§ 4 Ärenden till nämndsammanträdet den 24 november 2011 

Ärende nr 2: Svar på medborgarförslag om förbättringar vid brygga i sjön 

Magelungen 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 3: Svar på medborgarförslag om trafikmiljön på Fagersjövägen 

i Hökarängen 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 5: Svar på skrivelse från (s) och (v) om skötsel av den fysiska 

miljön 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 6: Svar på skrivelse från (s), (mp) och (v) om papperskorgar och 

belysning 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 18: Förslag till program för kvalitetsutveckling i Stockholms 

stad – yttrande till kommunstyrelsen 

Eftersom det remitterade programmet är ett viktigt dokument men aningen 

svårt att få grepp om önskade rådet få en föredragning vid lämpligt tillfälle. 

Biträdande avdelningschef Thomas Kultti lovade ordna det. 
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Ärende nr 19: Förslag till kommunikationsprogram för Stockholms stad 

2012-2015 – yttrande till kommunstyrelsen 

Ebba Lundgren menade att förslaget helt saknar konkret innehåll, att dessa 

många vackra ord inte fungerar i realiteten. 

 

Ärende nr 21: Förslag till program för sambandet Högdalen-Farsta – 

yttrande till stadsbyggnadsnämnden 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 22: Förslag till detaljplan för Grycksbovägen, Enskedevägen m 

fl i Svedmyra och Stureby  – yttrande till stadsbyggnadsnämnden 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 23: Förstudie för Spårväg syd – yttrande till SL 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 25: Avvikelser i hälso- och sjukvården 1 januari – 30 juni 2011 

Rådet konstaterade att det är många läkemedelsavvikelser. 

 

Ärende nr 27: Rapportering till Socialstyrelsen av ej verkställda beslut 

enligt socialtjänstlagen – kvartal 3 2011 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 28: Rapportering till Socialstyrelsen av ej verkställda beslut 

enligt lagen om stöd och service till vissa funktionshindrade – kvartal 3 

2011 

Rådet hade inga synpunkter. 

 
§ 5 Information från förvaltningen och avdelningen för vuxna 

Förvaltningen arbetar nu med förslaget till verksamhetsplan och budget för 

2012, inför nämndens beslut i december. 

 

Aktivitetshuset Tuben har invigts och är redan välbesökt. Lokalerna kommer  

att följas upp ur tillgänglighetssynpunkt under 2012. Rådet vill göra ett 

studiebesök, gärna i anslutning till ett kommande sammanträde.  

 
§ 6 Övriga frågor  

Ordförande Kerstin Järneberg berättade att hon tillsammans med vice 

ordförande Blazena Westerlund och ledamoten Ebba Lundgren har fört en 

bra och konstruktiv dialog med avdelningschef Per-Ove Mattsson om 

innehållet i den kommande verksamhetsplanen när det gäller området 

funktionsnedsättning. 

 

Kerstin konstaterade att de toalettskyltar som sitter på pelarna i Atriums 

centrumanläggning fortfarande inte har åtgärdats. Skyltarna sitter för högt 

upp och texten är för liten. 
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Agneta Hagberg påpekade att toalettstolen på handikapptoaletten utanför 

konferensrummet Farsta på plan 12 i förvaltningens lokaler är alldeles för 

låg. Detta har påpekats tidigare men har ännu inte åtgärdats. Thomas Kultti 

lovade föra detta vidare. 

 

Synskadades Riksförbunds seniorer har kontaktat ordföranden om att 

caféet på Farsta Gård är otillgängligt, med trappor upp till serveringen. 

Rådet konstaterade att det förmodligen är svårt att göra något åt detta, med 

tanke på att byggnaden är kulturminnesskyddad.  

 
§ 7 Nästa sammanträde 

Rådets nästa sammanträde hålls måndag 5 december 2011 och inleds redan 

kl 14.15 med ett besök av stadsdelsnämndens ordförande Birgitta Holm 

(m) och vice ordförande  Gunnar Sandell (s). Rådets förmöte inleds därför 

redan kl 13.30. 

 
§ 8 Avslutning 

Ordföranden avslutade mötet. 

 


